
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Eldrerådet 
Møtested: kommunestyresalen, Kommunehuset i Leksvik 
Dato: 21.08.2019 
Tid: 10:00 – 12:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Geir Riseth Leder  
Jens Wanvik Medlem  
Per Tronstad Medlem  
Janne Karin Skånøy Medlem  
Marna Waterloo Medlem  
Åse Grande Medlem  
Randi Knutsen Medlem  
Line Marie Rosvold Fjeldahl Medlem IF-V 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Harald Fagervold NESTL IF-PP 
Lars Bromstad MEDL  
Jon Audun Schei MEDL  
Åse Lysvand MEDL  
Erling Fjeldahl MEDL 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Peter Hovstein Åse Lysvand  
Anne Lise Aas Harald Fagervold  
Leif Ersøybakk Erling Fjeldahl  

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Bjørn Ståle Aalberg  

 
Merknader:  
Grunnet forsinket oppmøte fra leder ble møtet utsatt i 30 minutter. 
 
 Velkommen v/leder  

o Godkjenning av møteinnkalling, saksliste og protokoll fra møte 28.5.2019  
  Ingen merknader.   

 
 18/2019 Oppfølging av sak 17/2019: spørsmål fra Stjørna pensjonistforening  

 
o  Besvarelse fra administrasjonen: 

 
o Økning i egenandelen for trygghetsalarm fra 300,- til 500,-. Det er flere årsaker til 

denne økningen. Administrasjonen har ønsket å harmonisere kostnadene fra de 



gamle kommunene Leksvik og Rissa, der utgiftene var ulike. I tillegg er det slik at 
dette skal være et nullspill mellom kostnader og utgifter og slik har det ikke vært 
tidligere. Når man i tillegg skal erstatte alle de analoge trygghetsalarmene med 
digitale, må det kjøpes inn en del utstyr og det medfører økte utgifter. Satsen for 
trygghetsalarm ble vedtatt i desember 2018 og det er ikke et ønske fra 
Formannskapet at den blir justert nå. Man må heller se på saken i forbindelse med 
budsjett 2020 og eventuelt holde igjen på økning der.   

 
o Økning i utgifter til kjøp av mat, omtalt som «full døgnkost». Dette blir egen sak i 

førstkommende Formannskap og KST, der det foreslås at satsen vil bli justert ned 
for denne tjenesten.  

 
o Det er flere som må betale for hjemmehjelp, selv om hjemmehjelpa ikke kommer. 

Dette har skjedd i noen tilfeller i starten av året. Det skyldes en glipp i 
fagprogrammet vårt, og handler først og fremst om kalender og antall uker i 
kalenderåret. Det er en veldig spesiell glipp som vi aldri har vært borti tidligere og 
som vi forhåpentligvis ikke møter igjen. De som ble berørt av dette har selvsagt fått 
tilbake de pengene de ble avkrevd for hjemmehjelp som ikke dukket opp.   
 

o Helsebussen. Saken er formidlet videre til ordfører, så blir det opp til ham om han 
tar det opp med fylket. 

 
o Innspill fra eldrerådet: 

 
 Ønsker at kommuneadministrasjonen sender eget brev til Stjørna 

pensjonistforening der de svar som er gitt til eldrerådet, også gis til de som stilte 
spørsmålene.  

 Eldrerådet forventer at dette nå er ryddet opp og at det følges opp videre av 
administrasjonen slik at brukere ikke betaler for tjenester som ikke er mottatt.  

 
 19/2019 Søknader om økonomisk støtte 2 søknader 

o Er tilkommet to søknader i etterkant og en ber rådet om å behandle denne i 
samme prosessen. Sakene ble fremlagt i møtet, og vedlagt dette referat. 

 
Søker Formål Søknadssum Innvilget tilskudd 
Stjørna 
Pensjonistforening 

Hyggekveld i Fritun 
25.4 

5800,- 3000,- 
 

Det bemerkes at det ikke er tradisjon for å bevilge midler til arrangement som tar 
inngangspenger til finansiering. Det er også utfordrende at ikke alle lag og foreninger er 
like godt informert om muligheter og begrensninger. Anbefales at det utarbeides 
retningslinjer for bevilgninger fra året 2020. 
Bygdebok 
Skaugdalen 

Trykking av 
Bygdebok 

Ikke spesifisert Utsettes. 

Saken utsettes til senere slik at retningslinjer er vedtatt før en gjør en avgjørelse her som 
kan skape presedens for senere saker. Saken tas opp på nytt når disse retningslinjene er 
klare. 
Rissa 
Sanitetsforening 

Sommertur Ikke spesifisert 3000,- 
 

Det mangler oversikt over hva som er forventede utgifter og inntekter på dette 
arrangementet. Samtidig er det årlig gitt bevillinger til dette arrangementet. 
Stadsbygd 
pensjonistlag 

Busstur til Jøa og 
Sør-gjæslingan. 

6000,- 3000,- 
 

Også her mangler det en god økonomisk oversikt over arrangementet. Vi ser den totale 
kostnaden, men mangler hvilke inntekter som er kommet inn for å komme i balanse. 

 
 
 Eldrerådet ser at det mangler tilstrekkelige retningslinjer for 



bevilgning av økonomisk støtte. Det nedsettes derfor en 
arbeidsgruppe for å se på dette. Møtet vedtok at arbeidsgruppen 
skulle ebstå av følgende personer: Leder arbeidsgruppe – Geir 
Riseth, medlemmer: Jens Wanvik og Peter Hovstein. En tar 
utgangspunkt i eksisterende retningslinjer fra tidligere Rissa og 
tilpasser til dagens situasjon. 
I retningslinjene skal en sette opp minimumskriterier som må legges 
ved en søknad og hvilke føringer som ligger til grunn for en 
innvilgelse. Forslag til retningslinjer legges fram til neste møte. 
 

 20/2019 «Ut i Indre Fosen» - måltider for eldre Hjemmeboende 
 
o Bård Hindrum fra Frivilligsentralen presenterer hvordan det gjøres i 

Leksvik og Vanvikan. Viser til onsdagsklubben i Leksvik med 
middagsservering, og middag samt frokost i Vanvikan. Det blir da et 
ukentlig tilbud der Frivilligsentralen er med og skaffer frivillige. I Vanvikan 
har det vært i drift siden 2013, og arrangert samlinger og servert 2020 
middager. I Leksvik har det vært siden 2014 vært 105 samlinger og 2625 
serveringer. Dette har vært mulig med ca 30 frivillige involvert og 9800 
arbeidstimer fra dem. 
 

o Torsdagsklubben. Kort informasjon om «torsdagsklubben» i Rissa som i sin 
helhet administreres og drives av frivillige damer på eget initiativ. Også der 
er det middagsservering samt kaffe og noe attåt, samt arrangement med 
turer og underholdning. 
 
 Ut ifra det som presenteres ser en at det er mange tiltak som ivaretar 

lignende tilbud som presenteres fra andre kommuner. I tillegg er det 
flere aktiviteter som representanter har hørt om, men som ikke er 
presentert i dag. Viktig å synliggjøre denne innsatsen som gjøres av 
frivillige og ildsjeler. 
 

 21/2019 Regulering av temperatur på pasientrom Rissa sykehjem 
 

 Leder informerer om saken og vil følge opp saken videre. Det bes 
om at administrasjonen kommer tilbake for å orientere om status og 
videre arbeid før vinteres setter inn. 
 

  22/2019 Stadsbygd omsorgssenter – eldrerådets deltakelse i arbeidsgruppe 
o Orientering fra administrasjonen. For en tid tilbake, da eldrerådet ble 

informert om prosessen med Stadsbygd omsorgssenter, ble det sagt at to av 
eldrerådets medlemmer, Geir Riseth og Harald Fagervold, skulle involveres 
i arbeidsgruppen og få lov til å uttale seg om innredning av boligene. Dette 
for å sikre medvirkning fra brukergruppen. De etterlyser medvirkning i 
denne prosessen. Det er sendt spørsmål om dette til Prosjektstyring og de 
svarer at prosessen ikke er kommet i gang enda, men at det vil skje i høst. 
Da vil de bli involvert. 
 Eldrerådet tar det til etterretning. 

 
  23/2019 Eldres dag og eldreprisen 

o Er pr i dag kommet inn ett forslag til kandidat. 
 Eldrerådet vil at det til møtet 24. september skal det behandles 

kandidatene til eldreprisen. Det må annonseres i menighetsbladet og 
på kommunenes hjemmeside at en ønsker flere kandidatforslag og 
fristen settes til 17. september. I tillegg må eldres dag settes inn i 
kommunenes aktivitetskalender. 
 



  Eventuelt 
o Brev fra samarbeidsutvalget for pensjonistforeningene. 

 Pkt. 1 – tas til orientering 
 Pkt. 2 – Eldrerådet støtter forslaget som er beskrevet under dette 

punktet. 
 Pkt. 3 – Da det er allerede annonsert er det noe seint å gjøre slike 

endringer. Eldrerådet tar derimot punktet til etterretning og vil gjøre 
tilpasninger til senere arrangement. 

 
 


